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  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-8 
Rijeka,  26. 4. 2019 

 

  
  
  
                                    
 
 
 

ZAPISNIK 
S 4.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

4. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 26.4. 2019. (petak) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Josip Ukalović, član VMO  
5. Valić Franjo, budući član VMO 
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
 
Gost sjednice: 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice VMO Belvedera 
�  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 
 
 

DNEVNI RED 
 

1..Razmatranje prioriteta za 2020. Godinu 
2. Razlika sredstava po prioritetima iz 2019. godine – zamjenska lokacija  
3. Prijedlog OŠ Belvedere – zahtjev 
4. Turnir u boćanju Mate Velčić  
5. Prijedlog koordinatora za Dane Svetog Vida 
6. Prijedlog održavanja po programu za 2019. godinu Moto alka 
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Ad.1 
Predsjednik upoznao vijećnike s pristiglim zahtjevima za prioritete za 2020. godinu te predlaže da 
se isti svi uvrste kao i ostali koji su od strane vijećnika dostavljeni i to kako slijedi 

1 Postavljanje zaštitne ograde u Ulici Pulac 
preko puta k.br.44   Ariana Fućak 

2 Postavljanje znaka koji pokazuje put prema 
Velom vrhu   Ariana Fućak 

3 Postavljanje koša za smeće na fitnes parku 
na Pulcu   Ariana Fućak 

4 Izgradnja nogostupa od Drenovskog puta 
prema Drenovi   Lara Čirjak 

5 
 Izrada nogostupa na putu između  
Kvarnerske kod kućnog broja 29 i Ulice 
Internacionalnih brigada 22 

  Tomljanović 
Zdenko 

6 Iznalaženje lokacije za dječje igralište u Ulici 
Internacionalnih brigada   Tomljanović 

Zdenko 

7 Sanacija zida u Ulici Oktavijana Valića od  
kućnog broja 6 do kućnog broja 8   Emilio Paliska 

8 Nastavak izgradnje potpornog zida u Ulici 
Internacionalnih brigada 37   Bošković J. 

9 
Izgradnja nogostupa u Ulici Oktavijana 
Valića od kućnog broja 55 do kućnog broja 
87 

  Nataša Bellen 

10 Postavljanje kontejnera za kućni otpad u 
Ulici Oktavijana Valića kod kućnog broja 87   Nataša Bellen 

11 Uređenje ograde i željeznih vrata kod OŠ 
SE Belvedere   OŠ Belvedere 

12 Postavljanje stupića na nogostup Ulici 
Kozala od k.br.26 prema OŠ Kozala     

13 Nastavak izgradnje nogostupa od Kozala 
br.26 prema Oktavijana Valića br.6     

14 Sanacija zida u Ulici Kapitanovo od k.br.34      

15 Uređenje zidova u Ulici Brašćine ispod 
kućnog broja 7     

16 Asfaltiranje dijela puta u Ulici Brašćine kod 
br.11     

17 Uklanjanje stupa u Ulici Internacionalnih 
brigada kod k.br.7   

usmeni zahtjev 
Radojčić 
Senke 

18 Postavljanje rasvjetnog tijela u Ulici 
Drenovski put kod br.12     

19 Sanacija zida u Ulici Brašćine preko puta 
br.13     

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog prioriteta za 2020. godinu 
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Ad.2 
Vijeće Mjesnog odbora  predlaže da se po prioriteta iz 2019. godinu pod  

- Stavkom   18 Sanacija kolnika u Ulici Kapitanovo kod kućnog broja 1 u ukupnom iznosu od 
10.000,00 kn preusmjeri u  asfaltiranje parkirališta  kod fitnessa na Pulcu 

- Stavkom 13 Sanacija kolnikau Ulici Pulac od kućnog broja 50 do kućnog broja 54 u iznosu 
od 40.000,00 kn  se odustaje iz razloga što će VIK izvoditi radove kanalizacije u rujnu 2019. 
godine, a naknadno u dogovoru s Odjelom za komunalni sustav će se dostaviti zamjenska 
lokacija. 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 

Ad.3 
Zahtjev OŠ Belvedere a vezano za uređenje i popravak ograde i ulaznih vrata predsjednik predlaže 
da se isti uvrsti u prijedlog prioriteta za 2020. godinu 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
Ad.4 
Predsjednik je upoznao vijećnike sa programom za 2019. Memorijalni turnir u boćanju Mate Velčić 
koji se obilježava u travnju. Zadužen je bio zamjenik predsjednika gdin. Ivica Vukić za dogovor  te 
obavještava vijećnike da se do sad nije mogao dogovoriti jer pojedincima odgovara samo subota a i 
vrijeme nije dozvoljavalo da se isti održi.  
 Zaključak: Vijeće  je suglasno da se pokuša dogovoriti prva lijepa subota na boćalištu 
Pulac. 
 
Ad.5. 
Predsjednik upoznao vijećnike da ove godine za Dane Svetog Vida  neće imati prijavljene ekipe  u 
sportskim događanjima 
 
Ad.6 
Predsjednik upoznao vijećnike s programom koji se treba održati u svibnju pod nazivom  Moto alka.  
Također obavještava da je u dogovoru s veteranima i bajkerima i Udrugom Katarina B prebacuju za 
rujan – listopad koji bi se održao u tjednu kada se i obilježava Dani Svetog Luke. 
 
 
Sjednica je završila  u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od -tri (3) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić Josip Rupčić 
  

  

  

 


